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Interpelacja nr 34292

Interpelacja w sprawie regulacji kwestii schronów

Szanowny Panie Ministrze,

w związku z rosyjską inwazją na Ukrainę, do biura poselskiego napływają liczne zapytania ze 
strony mieszkańców dotyczące ilości i stanu schronów przeciwlotniczych  w Polsce. Wojna na 
Ukrainie pokazuje, że niezwykle ważnym elementem zabezpieczenia ludności cywilnej przed 
atakami są schrony obronne. Temat ten stał się przedmiotem rosnących obaw i pytań obywateli 
dotyczących liczby i rozmieszczenia schronów dla ludności cywilnej na terenie kraju, a w 
szczególności w woj. śląskim. Z informacji z MSWiA oraz PAA wynika, że na terenie całego 
kraju zinwentaryzowano 61 932 budowle ochronne, których pojemność wynosi 1 291 562 
miejsca. W samym województwie śląskim zamieszkuje ok 4 635 ml ludności, co stanowi 
12,14% ludności kraju, więc łatwo można obliczyć, iż w sytuacji zagrażającej ludności naszego 
kraju, jesteśmy  niedostatecznie przygotowani na taką ewentualność. Ponadto ważnym 
elementem  jest stan techniczny ww. budowli oraz ich przystosowanie do użytkowania.

 Biorąc pod uwagę powyższe, zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o udzielenie 
odpowiedzi na poniższe pytania:

1.  Ile schronów obronnych znajduje się w woj. śląskim  i jaki jest ich techniczny? 

2.  Czy istnieje program obejmujący renowację schronów oraz przygotowanie ich na wypadek 
wojny ? Jeśli tak, to jaki? 

3. Czy gminy mają obowiązek prowadzenia ewidencji schronów? Gdzie obywatele mogą 
uzyskać szczegółowych informacji na temat najbliżej znajdującego się schronu? 

4. Czy kwestia schronów przeciwlotniczych będzie ujęta w ramach nowelizacji  Ustawy z dnia 
11 marca 2022 r. o obronie Ojczyzny?
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